
Fråga till Kyrkorådets ordförande vid KF i maj 2024. 

 

Vad händer när det gäller att utveckla Umeå pastorats egen lägergård i Svedjan, 

Tavelsjö? Hur långt har man kommit? 
 

Bakgrund till frågan: En motion till KF 2022 om att utveckla lägergården besvarades positivt. Där 

läser vi bland annat: Pastoratet vill utveckla gården till att bättre möta dess mångskiftande behov. 

Klimat- och miljöarbete måste prioriteras högt. Det står också att vi har kostnader för 

konfirmandläger där vi hyr in oss på andras gårdar och inte fullt utnyttjar vår egen gård. Samt: Inför 

nästa budgetprocess kommer en plan att utarbetas om hur en utveckling av gården skulle kunna se 

ut med förhoppning om att kunna ta tillvara gårdens stora potential på flera olika plan. 

 

Kh gjorde 2023 en förberedande utredning där alla som använder gården tillfrågades om behov och 

önskemål. En arkitektfirma gjorde tre skisser utifrån dessa önskemål som Kh presenterade och 

frågan diskuterades därefter i KR. Men i Budget 2024 och långtidsplan 2025-2026 finns endast 

pengar till grönytor och markarbeten vid lägergården. Inga resurser finns avsatta för att utveckla 

lokalerna. I KF november 2023 hade jag därför ett tilläggsyrkande om att avsätta pengar i budgeten 

för att ta fram gestaltningsförslag, detaljerade planlösningar och tekniska utredningar samt bygglov 

för att påbörja utvecklingen av Pastoratets lägergård. Tilläggsyrkandet avslogs men KR:s 

ordförande uttalade då att man självklart ska fortsätta arbetet med att utveckla lägergården vilket är 

mycket positivt. Intentionerna är goda och vi är många som med spänning väntar på svar. 

 

  


